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Protokół Nr 32/13 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Planowania 

w dniu 5 lutego 2013r. 
 

 

 

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji według załączonej listy obecności. 

 

Posiedzenie trwało od godziny 14.30 do godziny 15.30. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Nr 31/13 z dnia 15 stycznia 2013r.  

4. Omówienie materiałów na XX Sesję Rady Miejskiej. 

5. Sprawy różne.  

6. Zamknięcie obrad.  

 

Do punktu 1 

 

 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Radny Andrzej Hłond, witając radnych   

oraz zaproszonych gości Burmistrza Łabiszyna Pana Jacka Idzi Kaczmarka oraz Panią Skarbnik 

Iwonę Krajka.  

 

Do punktu 2 

   

    W posiedzeniu Komisji udział wzięło 5 radnych. Przedstawiony przez 

Przewodniczącego Komisji porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Do punktu 3 

 

Protokół Nr 31/12 z dnia 15 stycznia 2013 roku został przyjęty jednogłośnie.  
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Do punktu 4 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu Pan Andrzej Hłond oddał głos Panu Wiesławowi 

Kubkowskiemu. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w imieniu Pani Teresy Paliwody omówił 

projekty uchwał dotyczące pracy Rady Miejskiej. Dotyczyły one sprawozdań stałych komisji 

Rady Miejskiej za 2012 rok i planów pracy komisji na 2013 rok. Przewodniczący Andrzej Hłond 

zauważył, że Komisji Rewizyjna ma w planie pracy na 2013 rok jeden punkt zbieżny z Komisją 

Budżetu, dotyczący analizy kosztów funkcjonowania oświaty – subwencja oświatowa a 

dopłaty z Gminy. Nie wniesiono żadnych zastrzeżeń do przedstawionych projektów.  

 Projekt uchwały dotyczący zmian w budżecie omówiła Pani Skarbnik Iwona Krajka.  

Zwiększa się plan dochodów o kwotę 50.925,60 zł z tytułu dofinansowania na realizację 

Partnerskiego Projektu Szkół Comenius uzyskanego przez Zespół szkół w Lubostroniu.  

  Zwiększa się plan wydatków na łączną kwotę 50.925,60 złotych. Ma to związek                  

z Ośrodkiem Pomocy Społecznej, gdzie potrzebne jest utworzenie dodatkowego planu 

wydatków. Zmienia się plan wydatków o kwotę 5.000,00 złotych w związku z naliczeniem 

odsetek od zwracanej dotacji za 2011 rok.  Zwiększa się plan wydatków o kwotę 1680,00 

złotych w związku z zabezpieczeniem planów na zapłatę odsetek do ZUS oraz 

wynagrodzenia za wymianę uszkodzonej sieci telekomunikacyjnej. Zmniejsza się plan 

wydatków 2.5000,00 zł w związku z zabezpieczeniem planów na zapłatę odsetek do ZUS. 

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej są konsekwencją zmian w uchwale 

budżetowej. 

Regulamin wynagradzania nauczycieli omówił Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi 

Kaczmarek. Przedstawiony projekt jest nowelizacją regulaminu, który obowiązuje od trzech 

lat. Podstawową przesłanką regulaminu jest wprowadzenie motywacyjnego systemu płac, 

tak aby nauczyciele za dobrą i efektywną pracę otrzymywali adekwatne wypłaty. Jak wiele  

gmin w Polsce musieliśmy do końca stycznia 2013 roku wypłacić nauczycielom tzw. puste 

pieniądze, wynikające z karty nauczyciela, wyrównujące wymagania średnich płac w każdej 

grupie awansu zawodowego nauczycieli. W związku z powyższym, wypłacono tej grupie 

zawodowej 100.000 złotych brutto. Pojawił się więc pomysł, aby zwiększyć pulę pieniędzy na 

dodatki motywacyjne o wspomnianą kwotę 100.000 złotych brutto, tak aby aktywni                 

i zaangażowani nauczycie mieli możliwość wypracowania dla siebie dodatkowych 

pieniędzy. Do tej pory nauczyciele mogli uzyskać do 20% dodatku motywacyjnego, a po 

zmianach będzie szansa na otrzymanie 50% dodatku motywacyjnego (liczone od swojego 

wynagrodzenia podstawowego).  

W stosunku do poprzedniego regulaminu zmianie ulega ogólny poziom kwoty jaką może 

dysponować dyrektor - wcześniej było 3% funduszu płac, a teraz będzie 8% funduszu płac. 

Wprowadza się też zwiększone (od 5% do 10% pensji zasadniczej) dodatki dla dyrektorów 
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szkół. Zostaje też dopisana zasada, że w sytuacji ekstremalnej np. naruszenie dyscypliny 

pracy, można odebrać nauczycielowi przyznany dodatek. Jeśli Rada Miejska przyjmie tą 

uchwałę, wówczas muszą ulec zmianie regulaminy wewnętrzne szkół dotyczące 

przyznawania tego dodatku. Muszą być one bardzo precyzyjne i dokładne, ponieważ w grę 

wchodzić będą duże pieniądze.  

Projekt regulaminu uzyskał pozytywne opinie związków zawodowych.  

Przewodniczący Komisji Budżetu zaznaczył, że warto dopisać do regulaminu, aby nie tylko 

nauczyciele, ale też dyrektorzy dbali o swój rozwój, dokształcanie i awans zawodowy.  

Przewodniczący Andrzej Hłond zaproponował poprawki redakcyjne do projektu uchwały. 

Poprawki zostaną wprowadzone.  

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego                         

z obowiązku wpłat do budżetu Gminy Łabiszyn nadwyżki środków obrotowych omówił 

Burmistrz Łabiszyna. Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Łabiszynie w roku 2012 wypracował 

nadwyżkę środków obrotowych w wysokości 118.860,87 zł netto. Zysk ten zakład planuje 

przeznaczyć na działalność statutową w roku 2013. Zgodnie z przepisami zakład powinien te 

pieniądze przekazać Gminie, a tylko na podstawie uchwały Rady Miejskiej może je 

zatrzymać. Burmistrz powiedział też, że sanepid ma zastrzeżenia do stacji ujęcia wody            

w Ojrzanowie i ZWiK będzie musiał zająć się tą sprawą w niedalekiej przyszłości. 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości został 

omówiony przez Burmistrza Łabiszyna. Jedyna zmiana w stosunku do poprzednio podjętej 

uchwały w tej sprawie dotyczy przesunięcia ostatecznego terminu składania deklaracji             

z 15 lutego na 31 marca.  

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia zasad zwrotu kosztów związanych z realizacją 

zadań statutowych i podróży służbowych ponoszonych przez przewodniczących jednostek 

pomocniczych gminy został omówiony przez Burmistrza Łabiszyna. Na ostatniej sesji 

podejmowana była już uchwała w tej sprawie, ale po dokładnych przeliczeniach 

finansowych okazało się, że stawka 10 złotych od mieszkańca jest niesprawiedliwa ze 

względu na dużą rozpiętość liczbową mieszkańców sołectw przy jednocześnie podobnej 

pracy sołtysów. W związku z powyższym, zaproponowano, aby wprowadzić trzy progi 

wynagrodzenia sołtysów w zależności od liczebności sołectwa. Sołtysi z sołectw do 200 

mieszkańców otrzymają rocznie 2.000 złotych netto, od 201 do 400 mieszkańców otrzymają 

4.000 złotych rocznie, a powyżej 400 mieszkańców dostaną 6,000 złotych rocznie. 

Projekt uchwały w sprawie określenia przystanków oraz warunków korzystania                

z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Łabiszyn 

został omówiony przez Burmistrza Łabiszyna. Jest to także uchwała wcześniej już 

podejmowana. W stosunku do poprzedniej wersji zmianie ulega format załącznika narzucony 

teraz przez Urząd Marszałkowski. Nie ma żadnych zmian w treści tej uchwały. 
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Do punktu 5 

 

Radny Henryk Buczkowski poruszył temat niedawno remontowanych dróg                   

na terenie Gminy Łabiszyn. Okazało się, że zniszczyła się droga w Jabłowie Pałuckim,                    

w Ojrzanowie i w Łabiszynie Wsi. Zwołany jest już zespół składający się z wykonawcy, nadzoru, 

projektanta, przedstawiciela Gminy, który ma ustalić przyczyny zaistniałej sytuacji. Błąd 

najprawdopodobniej leży po stronie wykonawcy, a mianowicie zostało nieprawidłowo 

wykonane zagęszczenie, ale nasuwają się też wątpliwości co do jakości użytych materiałów.   

Burmistrz  Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek oznajmił też radnym, że w zeszłym roku 

nie udało się z przyczyn finansowych zakupić monitoringu miejskiego. Najnowsze wiadomości 

są takie, że monitoring trzeba byłoby i tak oddać policji lub straży miejskiej, ponieważ Gmina 

nie na uprawnień do monitorowania miasta.   

 

 

Do punktu 6 

  

Pan Andrzej Hłond podziękował członkom komisji oraz Panu Burmistrzowi za spotkanie                  

i zamknął obrady Komisji. 

 

 

                                                                                                          Przewodniczący Komisji  

 

Protokołowała Marta Smolak 

                                                                                                               Andrzej Hłond 


